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 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л  № 1 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  13 лютого  2017 року                                                              м.Житомир 

10-00 год 

 

Всього членів комісій – 5. 

Присутні - 4:  Давидов А.В., Мусійчук Р.М., Загладько В.М., Лихотворик А.П., 

Томілкіна В.П. 

Відсутні -0 

У роботі комісії взяли участь: 
1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради. 

2. Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради. 

3. Микитюк Сергій Михайлович –  голова райдержадміністрації.  

4. Козарчук Микола Петрович - заступник голови райдержадміністрації.  

5. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради 

6. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації. 

7. Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці і соціального 

захисту населення райдержадміністрації 

8. Торчук Сергій Олександрович – головний спеціаліст відділу ЖКГ та 

цивільного захисту населення райдержадміністрації 

9. Ковальчук Олексій Григорович - голова Житомирської районної 

організації ради ветеранів 

10. Працівники виконавчого апарату районної ради. 

11. Представники засобів масової інформації – районної газети «Приміське 

життя» - Юхимчук Сергій Миколайович 

 

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 5 із 5 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на даному 

засіданні комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 
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СЛУХАЛИ: Давидова А.В., голову постійної комісії, який ознайомив 

присутніх із проектом порядку денного засідання. 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання комісії: 

1. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського району» 

Макаренко Марії Федорівні. 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович - голова постійної комісії 

2. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського району» 

Ксендзуку Дмитру Прокоповичу.  

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович - голова постійної комісії 

3. Про затвердження Програми фінансування  видатків на компенсаційні 

виплати  за пільговий проїзд окремих категорій громадян  автомобільним 

транспортом на приміських автобусних маршрутах загального користування  у 

Житомирському районі на 2017 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації     

4. Про стан утримання доріг та реалізацію Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Торчук Сергій Олександрович – головний спеціаліст  відділу 

житлово-комунального господарства   та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації  

5. Про внесення змін до Положення про постійні комісії районної ради. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

виконавчого апарату районної ради 

6. Про тимчасове застосування електронної системи поіменного 

голосування  при проведенні пленарного засідання  9 сесії районної ради 7 

скликання та прийнятті рішень, внесення тимчасових змін до Регламенту ради. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

виконавчого апарату районної ради 

7. Про внесення змін до Регламенту Житомирської районної ради  7 

скликання щодо запровадження електронної системи поіменного голосування. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

виконавчого апарату районної ради 

8. Про план  роботи районної ради  на перше півріччя 2017 року. 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович -  голова постійної комісії 

9. Різне. 

Результати голосування: 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

      Порядок денний засідання комісії затверджено. 
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СЛУХАЛИ: Давидова А.В.  голову постійної комісії, щодо регламенту роботи 

комісії. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити регламент роботи  комісії: з усіх питань порядку 

денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному, для виступів, пропозицій -  

до 5 хвилин,  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно 

    Регламент засідання затверджено 

 

1. СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Макаренко Марії Федорівні. 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович - голова постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати присвоїти на сесії 

районної ради Макаренко Марії Федорівні звання «Почесний громадянин 

Житомирського району». 

Результати голосування: 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Ксендзуку Дмитру Прокоповичу. 

Інформує: Ковальчук Олексій Гргиорович – голова районної ради  

                  ветеранів 

          Проінформував, що Ксенздук Д.П. пропрацював у Житомирському районі 

понад 30 років. Період його роботи на посаді секретаря виконкому припав на 

нелегкий для України час - аварія на Чорнобильській атомній електростанції. 

Людина відповідальна, поважна, яка заслуговує на таке почесне звання. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати присвоїти на сесії 

районної ради Ксендзуку Дмитру Прокоповичу звання «Почесний громадянин 

Житомирського району». 

Результати голосування: 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

3. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Програми фінансування  видатків на 

компенсаційні виплати  за пільговий проїзд окремих категорій громадян  

автомобільним транспортом на приміських автобусних маршрутах загального 
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користування  у Житомирському районі на 2017 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та  

                  соціального захисту населення райдержадміністрації     

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., який запитав як розподілятиметься 1 млн. грн., 

який планується виділити з районного бюджету на виконання заходів, 

передбачених Програмою. 

        Вакулюк Л.І., відповіла, що ці кошту будуть передані тим сільським радам, 

які приймуть відповідну програму і звернуться до райдержадміністрації за 

співфінансуванням.      

      В обговоренні даного питання також взяли участь: голова 

райдержадміністрації Микитюк С.М., депутати районної ради: Загладько В.М., 

Мусійчук Р.М. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

4. СЛУХАЛИ: Про стан утримання доріг та реалізацію Програми 

фінансування робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та утримання 

комунальних, загального користування місцевого та державного значення 

автомобільних доріг у Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Торчук Сергій Олександрович – головний спеціаліст  відділу  

                  житлово-комунального господарства   та цивільного захисту  

                  населення райдержадміністрації  

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії, який поцікавився 

скільки коштів у минулому році витрачено на ремонт доріг. 

Торчук С.О., головний спеціаліст  відділу житлово-комунального 

господарства та цивільного захисту населення райдержадміністрації, 

проінформував, що на даний час ця інформація ще узагальнюється.  

Загладько В.М., депутат районної ради, зазначив, що у 2016 році на 

ремонт дороги у с.Тарасівка було виділено 200,0 тис. грн. Роботи виконані не 

якісно, матеріали не повністю використані і залишок щебеню був просто 

рознесений автомобілями. 

Крутій С.Г., голова районної ради, проінформував, що головним 

розпорялником даних коштів була Ліщинська сільська рада і її керівництво є 

відповідальним за  використання коштів, витрачених на такий ремонт. 

Загладько В.М., депутат районної ради, вніс пропозицію, щоб Ліщинська 

сільська рада відзвітували на бюджетній комісії за використання коштів 

районного бюджету, наданих у 2016 році Ліщинській сільській раді на ремонт 

доріг. 

          Білецький О.М., заступник голови районної ради, зазначив, що потрібно 

відслідковувати використання всіх коштів, що виділяються з районного 

бюджету. 
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ВИРІШИЛИ: Взяти дану інформацію до відома та  заслухати на бюджетній 

комісії інформацію Бочковської Галини Михайлівни, старости с.Ліщин, про 

використання коштів районного бюджету, наданих у 2016 році Ліщинській 

сільській раді на ремонт доріг. 

Результати голосування: 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

5. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про постійні комісії районної 

ради. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами   

                   виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято  

6. СЛУХАЛИ: Про тимчасове застосування електронної системи поіменного 

голосування  при проведенні пленарного засідання  9 сесії районної ради 7 

скликання та прийнятті рішень, внесення тимчасових змін до Регламенту ради. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами   

                   виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Регламенту Житомирської районної ради  

7 скликання щодо запровадження електронної системи поіменного 

голосування. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами   

                  виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 
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Результати голосування: 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 8. СЛУХАЛИ: Про план  роботи районної ради  на перше півріччя 2017 року. 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович -  голова постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

9. СЛУХАЛИ: Різне. Садовська С. О.,  головний спеціаліст з питань 

юридичного забезпечення виконавчого апарату районної ради, проінформувала 

депутатів районної ради та всіх присутніх щодо обов’язкової подачі 

електронної декларації депутатам районної ради та наголосила про 

відповідальність, яку несе депутат районної ради  за не подання до 1 квітня 

електронної декларації відповідно до вимог та норм Закону України «Про 

запобігання корупції». 

 

       Засідання комісії головуючим оголошено закритим.  

 

              

                                                        

Голова комісії                                                                           А.В. Давидов 

 

 

 

Секретар комісії                                                                        В.П.Томілкіна 

 

 

 

 


